
NKBM potrebuje okoli 400 milijonov
Pred skupščino Delničarji bodo odločali

o dokapitalizaciji in novem nadzorniku
Ljubljana - NKBM potrebuje
od 350 do 400 milijonov evrov
svežega kapitala. Dokapitaliza-
cijo v tem razponu bosta upra-
va in nadzorni svet te banke
predlagala delničarjem, smo iz-
vedeli neuradno. Sklic redne
junijske skupščine bo predvi-
doma objavljen danes.

Nejc Gole

Na zboru delničarjev se bodo la-
stniki med drugim seznanili z
letnim poročilom za lani - Sku-
pina NKBM je lani ustvarila 205,7
milijona evrov izgube -, odiočaii
bodo o podelitvi razrešnice upravi
in nadzornemu svetu, revizorju in
dokapitalizaciji, na dnevnem redu
bo predvidoma tudi glasovanje o
novem članu nadzornega sveta.
Zaradi odstopa nadzornice Duške
Jurenec lani jeseni je komisija za
prejemke in imenovanja nadzor-
nega sveta NKBM pred dvema me-
secema povabila zainteresirane,
naj oddajo vlogo za nadzornika.

Glavna točka tokratne skup-

ščine bo že večkrat napovedana
dokapitalizacija banke, ki jo bo
organizirala investicijska družba
UniCredit CAIB. Vprašanje pa je,
ali bo predsedniku uprave NKBM
Alešu Haucu k vplačilu kapitaia
uspelo privabiti tuje investitorje
ali bo morala pomagati država.
Vlada ocenjuje, da bo letos za do-
kapitalizacije državnih bank po-
trebovala 900 milijonov evrov, de-
nar za to pa bo vzela iz svojih vlog
na bankah.

Spomnimo, daje bilo odločanje o
petdesetmilijonski dokapitalizaciji
predvideno že na zadnji skupščini
decembra lani, a je bila ta točka
na zboru delničarjev umaknjena
z dnevnega reda, saj je banka do-
bila dovoljenje za izdajo pogojno
zamenljivih obveznic, prodala je
Zavarovalnico Maribor, zaključe-
val pa se je tudi odkup oziroma za-
menjava hibridnih obveznic. Pred
decembrsko skupščino je bilo med
malimi delničarji veliko razburje-
nja zaradi izključitve prednostne
pravice pri dokapitalizaciji. Hauc
je malim delničarjem zato oblju-
bil, da pri novi dokapitalizaciji ne

bodo izključeni, zato predloga o iz-
ključitvi prednostne pravice tokrat
ne gre pričakovati.
, Na skupščini ne bodo glasovali
državni lastniki, čeprav imajo dr-
žava, Kad, Sod in državna podjetja
86-odstotni delež v banki. Še ve-
dno namreč velja odločba ATVP,
ki je državi odvzela glasovalne pra-
vice v NKBM, zato bo največ gla-
sovalnih pravic na skupščini imel
sklad East Capital.

Na vprašanje, kako poteka reor-
ganizacija NKBM, so nam iz banke
odgovorili, da se bo predvidoma
uresničila 1. julija: »Število izvršil-
nih direktorjev se bo zmanjšalo z
devet na pet, manj bo delavcev z
individualno pogodbo. Zmanjšala
se bo administracija, odločanje bo
hitrejše in učinkovitejše.« V banki
je bilo konec leta 1280 zaposlenih,
letos naj bi se to število zmanjša-
lo za sto. »Vse spremembe bomo
v banki uresničevali prednostno
z mehkimi metodami, v dialogu
z zaposlenimi in s sindikatom ter
pri tem upoštevali vse zakonske
predpise in načela dobre poslovne
prakse,« so dejali v NKBM.
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Če bo NKBM rior.ila dokapitalizir _ti država, bo denar vzela iz svoj I- vlog na bankah. Foto Tadej Regent
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